

Divisionsrådsmøde den 2. april 2022

Indkomne forslag fra Thomas Fischer (Peder Bodil)

Forslag 1

Divisionsledelse skal i spejderåret 2022/2023 afholde et oplevelsesarrangement på 1 dag, der styrker netværket mellem grupperne og divisionen. Hvis forslaget vedtages, fastlægges dagen på DRM 2.april 2022 og ansvarlig person.

Målgruppe:

Alle spejdere i divisionen fra familiespejd til bestyrelse og leder og bestyrelsesmedlemmer.

Motivation:

Styrke netværket mellem grupperne og divisionen.

Divisionsledelsens bemærkninger:

Divisionsledelsen ser forslaget som en god ide, men vi mener ikke at det er DL som har ansvaret for afholde sådan et arrangement. Dette kræver at der er nogen som frivillig melder sig og får arrangeret dette, og det støtter vi som DL. Vi anser dette som et budgetkrævende punkt, såfremt at det er divisionen som skal afholde alle udgifterne.

Forslag 2

Divisionsledelsen skal inden årets udgang udarbejde en arbejdsbeskrivelse på hvad det kræver at være i divisionsledelse, som derefter udsendes til grupperne.

Motivation:

At sikre fødekæden til divisionen og dermed også styrker netværk mellem grupperne og divisionen. At grupperne får bedre mulighed for at gøre opmærksom på divisionen

Divisionsledelsens bemærkninger:

Divisionsledelsen støtter op omkring dette forslag og ønsker også at det bliver mere synligt hvad DL's opgaver er. Med en større DL kan vi påtage os flere opgaver.